
Boligudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. august 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 199

I regeringens udspil om ”Ret til tidlig pension” fremgår det, at man vil finde finansiering for

850 mio. kr. fra 2023 ved ”lagerbeskatning af selskabers ejendomsavancer”. Kan ministe-

ren oplyse i hvilket omfang, dette forventes overvæltet på lejerne, hvordan det påvirker

værdiansættelse af ejendomme, og hvordan denne øgede beskatning påvirker likviditeten

i selskaber, der ejer fast ejendom?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Heidi Bank (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Heidi.Bank@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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